

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 02-04-2024 02:05:36 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 02-04-2024 02:05:36 PM الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Al-Abassi &amp; CO an Independent Member of Moore Stephens International Limited as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Al-Abassi &amp; CO an Independent Member of Moore Stephens International Limited كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p>A reference to the reservations of the company's auditors (Al-Othman International Group/Certified Accountants) that were included in his report and the company's opinion and the procedures that the company took to address these reservations were as follows: 1. Regarding the investment in Haier Middle East Appliances Company (a subsidiary), the Board of Directors of the Southern Electronics Company decided to complete the work of audited budgets for the subsidiary company for the years up to 2023 to study the net investment value of the subsidiary company after documenting its legal conditions according to the decisions of the extraordinary general assembly, and in the event If there is a shortage in the value of the investment, our company will make sufficient allocations for it within the company's operational plan. 2. As for the affiliated companies, the company, in its general assembly meeting on 7/18/2022, took the decision to liquidate Al-Shamal Electrical Appliances Trading Company and Mir Household Appliances Trading Company, and the work is based on liquidation.</p>	<p>اشاره الى تحفظات مدققي حسابات الشركة السادة (مجموعه العثمان الدولييه /محاسبون قانونيون ) التي وردت ضمن تقريره ورأي الشركة والإجراءات التي قامت الشركة بعملها لمعالجة هذه التحفظات كانت على النحو التالي :- 1. بالنسبه للإستثمار في شركة هايير الشرق الاوسط للأجهزة ( شركة تابعه ) قرر مجلس ادارة شركة الجنوب للإلكترونيات استكمال عمل ميزانيات مدققه للشركه التابعه للسنوات حتى عام 2023 لدراسة صافي قيمة الإستثمار للشركه التابعه بعد أن تقوم بتوثيق اوضاعها القانونيه حسب قرارات الهيئه العامه الغير عاديه وفي حال ظهر نقص بقيمة الإستثمار ستقوم شركتنا بعمل مخصصات كافيه لها ضمن خطة الشركه التشغيليه . 2. بالنسبه للشركات التابعه قامت الشركة باجتماعها بالهيئه العامه بتاريخ 2022/7/18 باتخاذ قرار تصفيه شركة الشمال لتجاره الاجهزه الكهربائيه وشركه مير لتجاره الاجهزه المنزليه والعمل قائم على التصفيه .</p>
<p>Date of auditor's report: 28-03-2024</p>	<p>تاريخ تقرير المدقق: 28-03-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER</p>